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Verksamhetsplan för 2024
● Fortsatt fotbollsverksamhet för samtliga lag i seriesystemet med de kostnader för

material, spelaravgifter, anmälningsavgifter och domare som det innebär.

● Föreningen har en egen kanslifunktion under 2024 där Frida Törnqvist numer är
personal.

● Föreningen har haft möten med kommunen angående att anlägga konstgräs på
Farstaborg och ta vara på spillvärmen vilket gör att Farstaborg skulle kunna användas i
princip året runt. Detta skulle innebära att även samtliga föreningar på Värmdö skulle
kunna nyttja Farstaborg.

● Föreningen har också träffat de andra föreningarna angående vinterunderhållna planer.
Vi presenterade våra planer med konstgräs och tillvarata spillvärmen. Det togs emot
positivt från de andra föreningarna. GIF kommer arbeta för konstgräset och spillvärmen
och fortsätta uppvakta både kommunen och även politikerna.

● Vi saknar en sportchef, han avgick under början av 2023. Vi för diskussioner i styrelsen
om vi behöver rekrytera en ny sportchef under 2024.

● Säsongen 2023 har föreningen anmält ett damlag i div 5 och ett herrlag i div 6.

● Fördjupat samarbete mellan fotbollsföreningarna inom kommunen för att erbjuda våra
ungdomsspelare möjligheten att gå upp och träna/spela med äldre lag och möjligheten
att välja mellan att spela i lag på olika nivåer i samma åldersgrupp.

● Genomförandet av Fotbollsleken för tjejer och killar födda 2018 med träningsstart i april.

● Värmdö Knatteliga (3 mot 3) anordnas igen i samarbete mellan kommunens fem
fotbollsföreningar, Stockholmsidrotten, Stockholms Fotbollförbund och Värmdö kommun.
Alla spelare på Värmdö födda 2017 är välkomna att delta.

● GIF Summercamp genomförs sista veckan av sommarlovet och är under 2024 öppen för
alla födda 2010–2018 oavsett föreningstillhörighet. Vi fortsätter som förra året att
förlägga Summercampen på fyra platser, dvs Farstaborgs IP, Munkmora BP, Mörtnäs BP
och Ösby BP.



● Vi har även minst ett ledarmöte tillsammans med styrelsen under året samt
ledaravslutning för alla ledare i november.

● Fortsatt satsning på att bygga vidare på föreningen tillsammans med Stockholms
Fotbollförbund och föreningarna i Värmdö Fotbolls Zon, dvs Djurö-Vindö IF, Ingarö IF,
Mörtnäs IF och Värmdö IF.

● Fortsatt engagera Svenska Fotbollsakademin vid extra träningar.

● Fortsättning av integrationsprojektet tillsammans med Värmdö kommun för
ensamkommande och nyanlända ungdomar. Vi har tecknat ett avtal med Värmdö
kommun angående fredagsfotbollen under 2023 vilket innebär att vi får bidrag från
kommunen.

● Under året har styrelsen inlett ett samarbete med Ingarö IF där vi har utbyte av
erfarenheter, hjälper och stöttar varandra.

● Fortsätta utveckla föreningens värdegrundsarbete och använda sociala medier för att nå
ut till våra medlemmar.

● Medlemsbrev har bytts ut till löpande nyhetspubliceringar på klubbsidan i laget.se.


